



Lions of Canada Lions du Canada



The 2021 Virtual LCIcon was a success and we extend our congratulations to 2VP Patti Hill and ID Allen Snider for their successful Election results.

Since we now have 2 Canadian Int'l Directors named Allan and Allen, 1st year Director Allen Snider will be referred to as "ID Allen", and 2nd year Director Allan Hunt will be referred to as "ID Al".

Thank you to the Host Committee for assisting with the Virtual Convention, and we are excited to be able to attend the 2022 LCIcon in-person in Montreal next year!

Le LCIcon virtuel 2021 a été un succès et nous tenons à féliciter 2 VP Patti Hill et ID Allen Snider pour leurs résultats électoraux.

Puisque nous avons maintenant 2 directeurs internationaux canadiens nommés Allan et Allen, le directeur de première année Allen Snider sera appelé "ID Allen", et le directeur de deuxième année Allan Hunt sera appelé "ID Al".

Merci au comité hôte pour son aide dans le cadre du Congrès Virtuel, et nous sommes ravis de pouvoir assister en personne au Congrès LCIC 2022 à Montréal l'an prochain.

Support for Lytton, BC

Earlier this week, Lytton, BC was devastated by a wildfire that ravaged the Town destroying 90% of the buildings and displacing residents. Some local Lions Clubs provided immediate support with supplies for Evacuees. ID Al Hunt and 19H DG Ken Ball have acquired an LCIF Emergency grant for Lytton BC. Donations will be gratefully accepted at the Lions of Canada Fund for LCIF for Disaster Relief. Your support at this time of need is appreciated.

Click [here](#) to Donate.



Soutien à Lytton (C.-B.)

Plus tôt cette semaine, Lytton, en Colombie-Britannique, a été dévastée par un feu de forêt qui a ravagé la ville détruisant 90% des bâtiments et le déplacement des résidents. Certains clubs Lions locaux ont fourni un soutien immédiat avec des fournitures pour les personnes évacuées. ID Al Hunt et DG Ken Ball du district 19H ont obtenu une subvention d'urgence de la LCIF pour Lytton CB. Les dons seront acceptés avec gratitude au Fonds Lions du Canada pour la LCIF pour les secours en cas de catastrophe. Votre aide est appréciée.

Cliquez [ici](#) pour faire un don.

LCIcon 2021 After Party Mon., July 12th!

Please join us on Monday, July 12th at 7:00 PM ET, for a LCIcon 2021 "After Party", hosted by the Lions of Canada with 2VP Patti Hill. Please Register [here](#).



Après-fête de LCIcon 2021, lundi juillet 12!

Joignez-vous à nous lundi 12 juillet à 19 h (HE) pour une après-fête de la LCIC 2021, organisée par les Lions du Canada avec la 2e vice-présidente Patti Hill. Veuillez vous inscrire [ici](#).

SAVE THE DATE - JULY 25, 2021

Lions of Canada - Creating our Vision, with 2VP Patti Hill. Please Register for the event [here](#)!

INSCRIVEZ LE 25 JUILLET 2021 À VOTRE AGENDA

Lions du Canada - Créer notre vision, par 2VP Patti Hill. SVP, inscrivez-vous [ici](#) à cet évènement!

Int'l Director Allen Snider

Allen Snider, from Niagara on the Lake, Canada, was elected to serve as International Director of Lions Club International at the association's 103rd International Convention in Montreal, June 25th through June 29th 2021.

He has 36 years' experience as a construction millwright and operating engineer at General Motors. Towards the end of his career, he also took on the position of mobile equipment manager. In retirement he is farming and grows garlic, lavender and sunflowers.

Director Snider became a Lion in 1981 when he joined the St. Davids and District Lions Club, serving multiple years as club treasurer and president. At the district level he became Governor, held leadership roles on the Global Membership Team and Global Service Team, was on the board for Lions Home for Deaf People and was also Preservation Hearing Chair at MDA.

In recognition of his service, Director Snider has been honoured with two International President's Medals and several International President's Certificates of Appreciation. He is a Judge Brian Stevenson Fellowship recipient, a Progressive Melvin Jones Fellow, a Helen Keller Fellowship recipient and is a life member of the Lions Foundation of Canada Dog Guides.

In addition to his Lions activities, Director Snider has been an Alderman for the Town of Niagara on the Lake, a trustee for the Lincoln County Board of Education and is currently the Chair of the Committee of Adjustment for Niagara on the Lake. He has also been a member of the local Royal Canadian Legion since 1977 and has received the Volunteer of the Year Award for Service Clubs in his community.

Director Snider's family includes several Lions; his wife Susan, son Richard, daughter Jessica and other relatives Lions members.



Allen Snider, Directeur international

Allen Snider, de Niagara on the Lake, au Canada, a été élu Directeur international du Lions Club International à la 103e Convention internationale de l'Association Montréal, du 25 juin au 29 juin 2021.

Il possède 36 ans d'expérience comme mécanicien de chantier et ingénieur d'exploitation chez General Motors. Vers la fin de sa carrière, il occupa le poste de gestionnaire d'équipement mobile. Depuis sa retraite, il est cultivateur et cultive l'ail, lavande et le tournesol.

Le directeur Snider est devenu Lion en 1981 devenant membre du St-David and District Lions Club, où il a été trésorier et président du club pendant plusieurs années. Au niveau du district, il est devenu gouverneur, a occupé des postes de direction au sein de l'Équipe mondiale des effectifs et de l'Équipe mondiale de service, a siégé au conseil d'administration du Lions Home for Deaf People et a également été président de la commission de conservation de l'ouïe au MDA.

En reconnaissance de son implication dans notre association, le directeur Snider a reçu deux médailles du Président international et plusieurs certificats d'appréciation du président international. Il est Compagnon Judge Brian Stevenson, Compagnon Melvin Jones progressif, Compagnon Helen Keller et membre à vie de la Fondation des Lions du Canada Chiens Guides.

En plus de ses activités Lions, le directeur Snider a été conseiller municipal de la Ville de Niagara on the Lake, administrateur du conseil scolaire du comté de Lincoln et président du comité d'adaptation de Niagara on the Lake. Il est également membre de la Légion royale canadienne locale depuis 1977 et a reçu le Prix du bénévole de l'année pour les clubs de service de sa collectivité.

La famille du directeur Snider comprend plusieurs Lions, son épouse Susan, son fils Richard, sa fille Jessica et d'autres membres Lions sa famille.